

**Merck & Co, Inc.**  
126 East Lincoln Avenue  
Rahway, New Jersey 07065, U.S.A.

**MERCK & CO, INC. ANNOUNCES**  
**VOLUNTARY DELISTING FROM EURONEXT PARIS**

NEW YORK, NY -- May 9, 2023 -- Merck & Co, Inc. ("Merck") (**NYSE: MRK**) (**Euronext Paris: MRK**) announced today that following a comprehensive review of the trading volume, costs and administrative requirements related to its listing on Euronext Paris, it has decided to request for the voluntary delisting of its shares (ISIN US58933Y1055) from Euronext Paris. This request has been approved by the Board of Directors of Euronext Paris SA.

The delisting procedure will allow the Merck shares listed on Euronext Paris to be traded on the New York Stock Exchange ("NYSE"), Merck's primary listing exchange.

Holders of Merck shares listed on Euronext Paris (the "Euronext Shareholders") will have the following options:

- Participate in the voluntary sales facility described below in order to sell all or part of their Merck shares on the NYSE.
- Decide to not participate in the sales facility and keep their Merck shares which they will be able to trade on Euronext Paris through the delisting date.

**Euronext Shareholders who wish to participate in the sales facility** should ask their financial intermediary to deliver their Merck shares from May 15, 2023 to May 26, 2023 (inclusive) to Uptevia. Uptevia will be acting as centralizing agent appointed by Merck for the sales facility, following the procedure described in the applicable Euronext notice, which is expected to be published on May 11, 2023.

The Merck shares delivered to Uptevia will be sold on the NYSE as from June 2, 2023 at the market price prevailing at the time of the sale. Uptevia will calculate the average sales price of the Merck shares and will transfer the sale proceeds (which will be converted into euros from U.S. dollars by Uptevia) to the participating Euronext Shareholders once the sale of the relevant Merck shares will have been completed and the corresponding funds will have been received. Merck will pay the fees for the centralization and the brokerage fee related to the sale of the Merck shares delivered to Uptevia as part of the voluntary sales facility.

Please note that no guarantee can be given by Merck or by Uptevia as to the price at which the Merck shares delivered to the voluntary sales facility will actually be sold. This process is being provided solely as an accommodation to holders of Merck shares.

Euronext Shareholders may decide not to participate in the voluntary sales facility or may decide not to take any action, in which case no guarantee can be given to them on the terms that will be applied by their financial intermediary after the delisting. Euronext Shareholders are urged to consult their own investment advisors before making a decision to participate or not in this process.

The calendar for the sales facility and the delisting of Merck described above can be summarized as follows (it being specified that Merck reserves the right to amend this calendar):

<u>Event</u>	<u>Date</u>
<b><i>Voluntary sales facility</i></b>	
Beginning of the voluntary sales facility	May 15, 2023
End of the voluntary sales facility	May 26, 2023
End of the centralization by Uptevia	June 2, 2023 (before 4 p.m. Paris time)
Sale on the NYSE of the Merck shares delivered in the voluntary sales facility	Beginning June 2, 2023
Settlement of the proceeds of the sale to the relevant financial institutions	As soon as possible after receipt of the proceeds of the sale
<b><i>Delisting</i></b>	
Last day of trading of Merck shares on Euronext Paris	June 8, 2023
Delisting of Merck shares from Euronext Paris	June 9, 2023

Euronext Shareholders participating in the voluntary sales facility are reminded that they acknowledge and accept (i) the risk implied from the change in the share market price and/or applicable exchange rates between the date on which their shares are delivered to Uptevia for participation in the voluntary sales facility and the receipt of the applicable average sale proceeds, and (ii) that from the time the Merck shares are delivered to Uptevia, they will not be entitled to any subsequent dividend declared by the Board of Directors of Merck. All tenders of Merck shares under the voluntary sales facility will be irrevocable.

**Euronext Shareholders not participating in the voluntary sales facility** may continue to trade their Merck shares on Euronext Paris through the delisting date under the terms and conditions applied by their broker.

The Merck shares will be delisted from Euronext Paris on June 9, 2023. Thereafter, Euronext Shareholders who have chosen not to sell their Merck shares through the sales facility, or otherwise have taken no action, will be able to trade them on the NYSE following the delisting date only under the terms and conditions applied by their financial intermediary, which will take the necessary steps to move their Merck shares from Euroclear France to the relevant alternative central system for depositary.

Euronext Shareholders may request any additional information from their custodian and usual financial intermediary, who has received the details of the delisting.

## **About Merck**

At Merck, known as MSD outside of the United States and Canada, we are unified around our purpose: We use the power of leading-edge science to save and improve lives around the world. For more than 130 years, we have brought hope to humanity through the development of important medicines and vaccines. We aspire to be the premier research-intensive biopharmaceutical company in the world – and today, we are at the forefront of research to deliver innovative health solutions that advance the prevention and treatment of diseases in people and animals. We foster a diverse and inclusive global workforce and operate responsibly every day to enable a safe, sustainable and healthy future for all people and communities. For more information, visit [www.merck.com](http://www.merck.com) and connect with us on [Twitter](#), [Facebook](#), [Instagram](#), [YouTube](#) and [LinkedIn](#).

## **Forward-Looking Statement of Merck & Co., Inc., Rahway, N.J., USA**

This news release of Merck & Co., Inc., Rahway, N.J., USA (the “company”) includes “forward-looking statements” within the meaning of the safe harbor provisions of the U.S. Private Securities Litigation Reform Act of 1995. These statements are based upon the current beliefs and expectations of the company’s management and are subject to significant risks and uncertainties. There can be no guarantees with respect to pipeline candidates that the candidates will receive the necessary regulatory approvals or that they will prove to be commercially successful. If underlying assumptions prove inaccurate or risks or uncertainties materialize, actual results may differ materially from those set forth in the forward-looking statements.

Risks and uncertainties include but are not limited to, general industry conditions and competition; general economic factors, including interest rate and currency exchange rate fluctuations; the impact of the global outbreak of novel coronavirus disease (COVID-19); the impact of pharmaceutical industry regulation and health care legislation in the United States and internationally; global trends toward health care cost containment; technological advances, new products and patents attained by competitors; challenges inherent in new product development, including obtaining regulatory approval; the company’s ability to accurately predict future market conditions; manufacturing difficulties or delays; financial instability of international economies and sovereign risk; dependence on the effectiveness of the company’s patents and other protections for innovative products; and the exposure to litigation, including patent litigation, and/or regulatory actions.

The company undertakes no obligation to publicly update any forward-looking statement, whether as a result of new information, future events or otherwise. Additional factors that could cause results to differ materially from those described in the forward-looking statements can be found in the company’s Annual Report on Form 10-K for the year ended December 31, 2022 and the company’s other filings with the Securities and Exchange Commission (SEC) available at the SEC’s Internet site ([www.sec.gov](http://www.sec.gov)).

Contact Investor Relations:

+1 908-740-1468

[investor\\_relations@merck.com](mailto:investor_relations@merck.com)

<https://www.merck.com/investor-relations/>

**Merck & Co, Inc.**  
126 East Lincoln Avenue  
Rahway, New Jersey 07065, U.S.A.

**MERCK & CO, INC. ANNONCE**  
**SA RADIATION VOLONTAIRE D'EURONEXT PARIS**

NEW YORK, NY -- 9 mai 2023 -- Merck & Co, Inc. (« Merck ») (**NYSE: MRK**) (**Euronext Paris: MRK**) annonce aujourd'hui qu'à la suite d'un examen complet du volume des transactions, des coûts et des contraintes administratives liés à sa cotation sur Euronext Paris, Merck a décidé de demander volontairement la radiation de ses actions (Code ISIN : US58933Y1055) d'Euronext Paris. Cette demande a été approuvée par le Conseil d'administration d'Euronext Paris SA.

La procédure de radiation permettra aux actions de Merck cotées sur Euronext Paris d'être vendues sur la bourse de New York (le *New York Stock Exchange*, « NYSE »), place principale de cotation de Merck.

Les détenteurs d'actions Merck cotées sur Euronext Paris (les « Actionnaires Euronext ») auront à leur disposition les options suivantes :

- Participer à l'offre de cession volontaire décrite ci-dessous afin de vendre tout ou partie de leurs actions Merck sur le NYSE.
- Décider de ne pas participer à l'offre de cession et garder leurs actions Merck qui pourront être négociées sur Euronext Paris jusqu'à la date de radiation.

**Les Actionnaires Euronext qui souhaitent participer à l'offre de cession** devront demander à leur intermédiaire financier d'apporter leurs actions Merck, entre le 15 mai 2023 et le 26 mai 2023 (inclus), à Uptevia. Uptevia agira en tant qu'agent centralisateur nommé par Merck dans le cadre de l'offre de cession, conformément à la procédure décrite dans un avis d'Euronext Paris dont la publication est prévue le 11 mai 2023.

Les actions Merck apportées à Uptevia seront vendues sur le NYSE à partir du 2 juin 2023 au cours de bourse en vigueur au moment de la vente. Uptevia calculera le prix de vente moyen des actions de Merck et transférera le produit de la vente (qui sera converti du dollar américain à l'euro par Uptevia) aux Actionnaires Euronext cédants une fois que la vente des actions concernées aura été réalisée et après réception des fonds. Merck prendra en charge les frais relatifs à la centralisation et les frais de courtage liés à la cession des actions Merck livrées à Uptevia dans le cadre de l'offre de cession volontaire.

Aucune garantie ne peut être donnée par Merck ou par Uptevia quant au prix auquel les actions Merck apportées à l'offre de cession volontaire seront vendues. Cette procédure ne constitue qu'une option offerte aux détenteurs d'actions Merck.

Les Actionnaires Euronext peuvent décider de ne pas participer à l'offre de cession volontaire ou ne donner aucune instruction, auquel cas aucune garantie ne peut leur être donnée sur les modalités de détention et de cession qui leur seront appliquées par leur intermédiaire financier après la radiation.

Les Actionnaires Euronext sont invités à consulter leur conseil financier avant de prendre la décision de participer ou non à l'offre de cession volontaire.

Le calendrier de l'offre de cession et de la radiation des actions de Merck décrits ci-dessus peut être résumé comme suit (étant précisé que Merck se réserve le droit de modifier le présent calendrier) :

<b><u>Evènement</u></b>	<b><u>Date</u></b>
<b><i>Offre de cession volontaire</i></b>	
Début de l'offre de cession volontaire	15 mai 2023
Fin de l'offre de cession volontaire	26 mai 2023
Fin de la centralisation par Uptevia	2 juin 2023 (avant 16h00, heure de Paris)
Cession sur le NYSE des actions Merck apportées dans le cadre de l'offre de cession volontaire	A partir du 2 juin 2023
Règlement du produit de la vente aux intermédiaires financiers concernés	Dès que possible après la réception des fonds
<b><i>Radiation</i></b>	
Dernier jour de cotation des actions Merck sur Euronext Paris	8 juin 2023
Radiation des actions Merck d'Euronext Paris	9 juin 2023

Il est rappelé aux Actionnaires Euronext participant à l'offre de cession volontaire qu'ils reconnaissent et acceptent (i) le risque résultant des fluctuations du cours des actions sur le marché et/ou du taux de change applicable entre la date à laquelle leurs actions seront livrées à Uptevia dans le cadre de la participation à l'offre de cession volontaire et la réception du produit de cession moyen applicable, et (ii) qu'à partir du moment où les actions Merck sont livrées à Uptevia, ils n'auront droit à aucun dividende ultérieur décidé par le Conseil d'administration de Merck. Toute instruction d'apport d'actions Merck dans le cadre de l'offre de cession volontaire est irrévocable.

**Les Actionnaires Euronext qui ne participent pas à l'offre de cession volontaire** pourront continuer de négocier leurs actions Merck sur Euronext Paris jusqu'à la date de radiation conformément aux termes et conditions appliquées par leur courtier.

Les actions Merck seront radiées d'Euronext Paris le 9 juin 2023. Par la suite, les Actionnaires Euronext qui ont choisi de ne pas vendre leurs actions Merck dans le cadre de l'offre de cession ou n'ont pas pris de mesure spécifique pourront les vendre sur le NYSE après la date de radiation uniquement selon les conditions déterminées avec leur intermédiaire financier qui prendra les mesures nécessaires pour transférer leurs actions Merck d'Euroclear France vers le dépositaire central alternatif approprié.

Les Actionnaires Euronext peuvent solliciter toute information complémentaire auprès de leur dépositaire et intermédiaire financier habituel, qui a reçu les détails de la radiation.

## **À propos de MSD**

Depuis 130 ans, MSD invente pour la vie, en mettant au point des médicaments et des vaccins pour un grand nombre de maladies parmi les plus difficiles à traiter, dans le cadre de sa mission consistant à sauver et à améliorer des vies. MSD est le nom commercial de Merck & Co, Inc. dont le siège social est situé à Rahway, N.J., aux États-Unis. Nous démontrons notre engagement envers les patients et la santé des populations en améliorant l'accès aux soins de santé grâce à des politiques, des programmes et des partenariats de grande envergure. Aujourd'hui, MSD continue d'être à la pointe de la recherche pour prévenir et traiter les maladies qui menacent les personnes et les animaux – y compris le cancer, les maladies infectieuses telles que le VIH et Ebola, et les maladies animales émergentes – car nous aspirons à être la première société biopharmaceutique de recherche au monde. Pour plus d'informations, visitez le site [www.msd.com](http://www.msd.com) et connectez-vous sur [Twitter](#), [LinkedIn](#) et [YouTube](#).

## **Déclarations prospectives de Merck & Co., Inc., Rahway, N.J., États-Unis**

Ce communiqué de Merck & Co., Inc., Rahway, N.J., États-Unis (la « Société ») contient des « déclarations prospectives » (forward looking statements), au sens des dispositions libératoires de la Private Securities Litigation Reform Act de 1995 des États-Unis. Ces déclarations sont fondées sur les convictions et les prévisions actuelles de la direction de la Société et sont exposées à de nombreux risques et incertitudes. Si les postulats comptables se révélaient inexacts, ou si certains risques ou incertitudes venaient à se matérialiser, les résultats réels pourraient s'écarter sensiblement de ceux formulés dans les déclarations prospectives.

Ces risques et incertitudes comprennent, sans s'y limiter, les conditions générales du secteur et la concurrence; les facteurs économiques généraux, notamment les fluctuations des taux d'intérêt et des taux de change; les effets de la pandémie mondiale de la nouvelle maladie à coronavirus (COVID-19); les effets de la réglementation de l'industrie pharmaceutique ou de la législation en matière de soins de santé aux États-Unis et au niveau international; les tendances mondiales en matière de limitation des coûts de soins de santé; les percées technologiques et les nouveaux produits et les brevets des concurrents; les défis inhérents au développement de tout nouveau produit, notamment l'obtention de l'approbation réglementaire; la capacité de la Société à prédire précisément les conditions futures du marché; les difficultés ou les retards de production; l'instabilité financière des économies internationales et le risque pays; la dépendance à l'égard de l'efficacité des brevets de la Société et des autres protections relatives aux produits innovants, ainsi que le risque de faire l'objet d'actions judiciaires, y compris les litiges sur les brevets, ou de mesures réglementaires.

La Société n'est aucunement tenue de publier des mises à jour de ses déclarations prospectives à la suite de nouveaux renseignements, d'événements futurs ou de quelque fait que ce soit. D'autres facteurs susceptibles d'entraîner une différence notable entre les résultats réels et les résultats décrits dans les déclarations prospectives sont énoncés dans le rapport annuel pour l'année se terminant le 31 décembre 2022 de la Société établi sur le formulaire 10-K et dans les autres documents déposés par la Société auprès de la Securities and Exchange Commission (SEC) des États-Unis et accessibles sur le site Internet de cette dernière ([www.sec.gov](http://www.sec.gov)).

Contacts Relations Investisseurs :

+1 908-740-1468

[investor\\_relations@merck.com](mailto:investor_relations@merck.com)

<https://www.merck.com/investor-relations/>